
PRAZNIK OBČINE LJUBLJANA CENTER 21. JUNIJ

Ne smemo se prepustiti občutku nerešljivosti
Občina Ljubljana Center praznufe 21. junifa avof občinskipraznik. Ta
dan so delovni Ijudje in občani določili za praznik v spomin na
dogodke v letu 1943, ko so Ijubljanske žene kljub terorju italijan-
skega okupatorja nekajkrat odšle na ulice, da bi favno zahtevale
izpustitev njihovih mož, očetov in sinov \z internacije ter iz zloglas-
nlh taborišč. SvoJ vlšek so demonstracije dosegle prav 21. junija
1943.

Občinska skupščina LJubljana Cen-
ter se je sestala na slavnostno zaseda-
nje v petek 20. junija. Ob tej priložno-
sti so podelili domicil aktivu medvoj-
nih aktivistov Osvobodilne fronte ob-
čine Ljubljana Center, Četrti SNOUB
»Matija Gubec« in Deveti SNOUB
»Kočevska«. Te tri enote so se tako
pridružile že prej podeljenim domici-
lom Inženirski brigadi sedmega kor-
pusa NOV in POJ ter Jurišnemu bata-
Ijonu 15. divizije.

Na istem zasedanju so podelili na-
grade občine LjubJjana Center, dvema
organizacijama in trem posamezni-
kom. Nagrade so dobili: ČTP Pravica
Dnevnik TOZD Tiskarna Ljudske pra-
vice, Ivanka Debeljak, Ivanka Mali,
KS Stari Vodmat in Čedomir Mokole.

Poleg delegatov in številnih gostov
so se zasedanja udeležili tudi predstav-
niki pobratenih občin Bijelo Polje in
Delnice. Predsednik skupščine občine
Bijelo Polje Radoslav Bulatovič je v
syojem pozdravnem govoru med dru-
gim poudaril, da poteka natančno 10
let odkar je bila podpisana listina o
pobratenju med obema občinama. S

tem so se še bolj odprle možnosti za
sodelovanje. Sodelovanje se zdaj
uspešno razvija na družbenem, gospo-
darskem in kultumem področju. Trd-
no podlago za tesnejše sodelovanje so
še poglobile gimnazija Poljane in
vzgojni center Miloje Dobrašinovič ter
vrsta delovnih organizacij. Trdno so-
delovaiye pa bodo vsekakor še razvija-
li delovni ljudje in očani, družbenopo-
litične in gospodarske organizacije in
tako utrjevali največje pridobitve iz
slavne narodnoosvobodilna revoluci-
je, to je bratstvo in enotnost.

Predsednica skupščine občine Del-
nice Nada Glad je izrazila veliko za-
dovoljstvo nad povabilom za udeležbo
na proslavi in opozorila, da naše brat-
stvo izvira iz najtežjih dni Jugoslavye,
to je iz časov, ko so se skupaj borili
slovenski in hrvatski partizani. V spo-
min in spoštovarje na žrtve smo se
zbližali na pobudo naših borcev. Že
zaradi tega smo dolžni negovati seme
bratstva in ga sejati na vseh poljih.

Slavnostni govornik na seji vseh
zborov občinske skupščine je bil pred-
sednik Borut Plavšak. Med drugim je

opozoril, da živimo v času, ko bomo
morali neodložljivo napraviti nove ko-
rake pri obvladanju zagatnega eko-
nomskega položaja.

»Ne bi smeli dopustiti, da nas izpri-
čana kritičnost in samokritičnost do
razmer, ki so vse prej kot idealne za
trenutek navda z občutkom nerešjjivo-
sti problemov in nalezljivega defetiz-
ma.« Potem ko je opozoril, da je nujno
razvijati vsestranski dialog med inte-
resi občanov v krajevni skupnosti ter
delovnih Ijudi v organizacijah združe-
nega dela še posebej pri posegih v pro-
stor, je dejal: »Velika koncentracija
kadrov z najvišjimi akademskimi na-
slovi v velikih gospodarskih sistemih
in najuglednejših delovnih organizaci-
jah s področja družbenih dejavnosti z
delovnim domicilom v naši družbeno-
politični skupnosti je ena od poglavit-
nih komparativnih prednosti hkrati pa
tudi družbena obveznost. Soočamo se
z usodnim izzivom: ali naj bo uspelo
ustrezno aktivirati ves ta intelektualni
naboj,« je dejal Plavšak.

V naši občini smo v prvih mesecih
letošnjega leta dosegli razmeroma do-
bre rezultate pri povečanju proizvod-
rye in izvoza v primerjavi z lanskim
letom in tudi v primeijavi z drugimi

Ijubljanskimi občinami. Stremimo za
tem, da bi takšno dinamiko zadržali do
konca leta, čeprav ob tem ugotavlja-
mo, da se nam poslabšuje oskrbljenost
proizvodrye s surovinami in reproma-
teriali.

V nadaljevanju govora je Plavšak
omenil nedavne izraze nezadovoljstva
srednješolske mladine in ryihovih pro-
fesoijev. »Vzemiijenost mlade genera-
cije zaradi, po njihovem mneryu neu-
strezno neurejenega vzgojnoizobraže-
valnega procesa v srednjem usmerje-
nem izobraževanju, ni nov pojav. Za
Hjegovo obvladovarye bo potrebno še
precej strokovnih obravnav. Kot te-
meljna družbelopolitična skupnost pa
moramo takoj reagirati na upravičena
opozorila, ki zadevajo stanje šolskih
objektov in delovne pogoje v njih.«

Na koncu svojega govora se je Borut
Plavšak zahvalil in izrekel priznanje
dosedanjemu predsedniku občinske
skupščine Albinu Vengustu, predsed-
niku zbora združenega dela Ivu Kaste-
liču, predsednici zbora krajevnih
skupnosti Eli Zupančič, predsedniku
družbenopolitičnega zbora Igorju Ma-
kovcu in sekretaiju skupščine Ivu Bo-
gataju, ki odhaja na novo odgovorno
dolžost.


